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Norske 4H-alumner 

Protokoll for årsmøte 2021 

Årsmøtet ble avholdt 18. juli 2021 på Teams. Møtet ble åpnet kl. 10.02 av leder Silje-

Merethe Wold. 

Sak 01. Konstituering 

Sak 01.1 Godkjenning og opptelling av stemmeberettigede delegater 

Vedlegg 1a 

Ved årets årsmøte var det 48 mulige stemmeberettigede delegater. Det betyr 

at det ved avstemminger måtte være minst 24 stemmeberettigede delegater til 

stede for at årsmøtet skulle være vedtaksdyktig (jf. § 7 Årsmøte i vedtektene til 

Norske 4H-alumner, vedtatt 03.10.2020). 

Det var 27 delegater med stemmerett til stede ved starten av årsmøtet. Ved 

møteslutt kl. 14.45 var 25 delegater med stemmerett til stede. 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner antall stemmeberettigede 

årsmøterepresentanter. 

 

Sak 01.2 Valg av ordstyrer 

Vedtak: Eirik Førde (SOFA) blir valgt som ordstyrer for årsmøtet. 

 

Sak 01.3 Valg av to referenter 

Vedtak: Årsmøtet velger kun én referent. Dette gjøres av praktiske årsaker, 

ettersom årsmøtet avholdes digitalt. Monika Swigon (OPAL) blir valgt som 

referent for årsmøtet. 

 

Sak 01.4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

Vedtak: Kenneth Mæland (RAA) og Håkon Kvamme (MORAL) blir valgt til å 

skrive under årsmøteprotokollen. 

 

Sak 01.6 Valg av to personer til tellekorps 

Vedtak: Årsmøtet velger tre personer til tellekorps. Line Hj. Jacobsen 

(VIGGA), Signe Lindbråten (4H Norge) og Martha Knapp (N4HA) blir valgt 

som tellekorps for årsmøtet. 
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Sak 01.5 Godkjenning av innkalling 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner innkallingen til årsmøtet. 

 

Sak 01.7 Godkjenning av forretningsorden 

Vedlegg 1b 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner forretningsorden med endringer fremkommet i 

møtet. 

 

Sak 01.8 Godkjenning av saksliste 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner sakslisten med endringer fremkommet i møtet. 

Sak 01.6 flyttes før 01.5 av praktiske årsaker. Sak 07 flyttes før Sak 05 

ettersom det påvirker budsjettet. 

 

Sak 02. Årsmelding 2020/2021 

Vedlegg 2 

Behandlingen av «Sak 02. Årsmelding 2020/2021» ble gjort på bakgrunn av 

ett dokument:  

• Årsmelding for Norske 4H-alumner 2021/2022 
 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner årsmeldingen til Norske 4H-alumner for 

perioden 2020/2021 med endringer fremkommet i møtet.  

 

Sak 03. Revidert regnskap 2020/2021 

Vedlegg 3 

Behandlingen av «Sak 03. Revidert regnskap 2020/2021» ble gjort på 

bakgrunn av tre dokumenter:  

• Regnskap for Norske 4H-alumner 2020/2021 

• Balanserapport 

• Revisors beretning 
 

Revisorene lagde også en PowerPoint som ble brukt under gjennomgangen 

av saken, som tydeliggjorde hva deres rolle går ut på og bidro til å forklare 

deres avgjørelse i beretningen. Denne ble lagt frem muntlig og er ikke en del 

av protokollen. Den legges likevel ved årsmøteprotokollen som sendes ut pr. 

e-post. 
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Vedtak i denne saken ble fattet i følgende rekkefølge: 

Styrets forslag til vedtak: 

Årsmøtet godkjenner det reviderte regnskapet til Norske 4H-alumner, slik det 

foreligger for perioden 2020/2021. 

Votering: For: 27 Mot: 0    Blank: 0 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

 

Forslag til vedtak fremkommet i møtet: 

Et tillegg til vedtaket, lagt frem av Håkon J. Munkejord (BASE): 

Årsmøtet retter sterk kritikk til styret i Norske 4H-alumner for å inngå gjeld 

høyere enn egenkapitalen til organisasjonen uten årsmøtevedtak på dette, 

samt for mangelfull økonomisk planlegging. 

Votering: For: 21 Mot: 3    Blank: 3 

Vedtak: Forslaget vedtas. 

 

Sak 04. Årsplan 2021/2022 

Vedlegg 4 

Behandlingen av «Sak 04. Årsplan 2020/2021» ble gjort på bakgrunn av ett 

dokument:  

• Årsplan for 2021/2022 
 

I tillegg var det en aktiv debatt under denne saken. Derfor inkluderes også de 

viktigste punktene fra debatten. 

 

Vedtak i denne saken ble fattet i følgende rekkefølge: 

Forslag til vedtak fremkommet i møtet: 

Lagt frem av Siri L. Heggebø (SOFA): 

Aktivitetshelg flyttes fra oktober til november/desember. 

Votering: For: 22 Mot: 2    Blank: 2 

Vedtak: Forslaget vedtas. 
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Endelig forslag til vedtak: 

Årsmøtet godkjenner Norske 4H-alumner sin årsplan for 2021/2022 med 

endringer fremkommet i møtet. 

Votering: For: 26  Mot: 0    Blank: 0 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 

Viktige kommentarer fra debatten, men uten konkrete endringsforslag: 

- Husk å inkludere konkrete datoer i neste forslag til årsplan. Dette har 

vært en gjentakende tilbakemelding siden årsmøtet i 2018. 

 

- Det er planlagt flere digitale arrangementer i regi av N4HA i forbindelse 

med prosjektet «Alumnløft», som ikke ligger i opprinnelig forslag til 

årsplan. I tillegg var årsmøtet i 2022 utelatt fra styrets forslag. Husk å 

inkludere alle N4HA sine planer for året i fremtiden. 

 
- Hvis aktivitetshelgen flyttes fra oktober, bør den likevel gjennomføres i 

løpet av 2021, ettersom N4HA får inntil 40 000kr til en friluftslivsaktivitet 

på aktivitetshelgen via 4H Norge sitt prosjekt «Leik og lær i naturen» 

(støttet av Kulturdepartementet og Miljødirektoratet). 

 

Sak 07. Innkomne saker 

Sak 07.1 Styrehonorar 

Vedlegg 7 

Behandlingen av «Sak 07.1: Styrehonorar» ble gjort på bakgrunn av ett 

dokument:  

• Innkomne saker: Styrehonorar 
 

Vedtak i denne saken ble fattet i følgende rekkefølge: 

Innsenders (valgkomiteens) forslag til vedtak:  

Det blir ikke gitt noen honorar eller godtgjørelse utover de godene 

styremedlemmer i Norske 4H-alumner har. 

Votering: For: 26 Mot: 0    Blank: 0 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
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Sak 05. Budsjett 2021/2022 og 2022/2023 

Vedlegg 5 

Behandlingen av «Sak 05. Budsjett 2021/2022 og 2022/2023» ble gjort på 

bakgrunn av to dokumenter:  

• Budsjett 2021/2022 og 2022/2023 

• Alternativt budsjett 2021/2022 og 2022/2023  
 

I tillegg var det en aktiv debatt under denne saken. Derfor inkluderes også de 

viktigste punktene fra debatten. 

 

Vedtak i denne saken ble fattet i følgende rekkefølge: 

Styrets forslag til vedtak: 

Årsmøtet godkjenner revidert budsjett for 2021/2022 og budsjett for 

2022/2023. 

Votering: Forslaget har falt til fordel for forslaget fra Siri L. Heggebø (SOFA). 

 

Forslag til vedtak fremkommet i møtet: 

Lagt frem av Håkon J. Munkejord (BASE/Valgkomiteen):  

Budsjettet må gjenspeile den økonomiske situasjonen som organisasjonen 

befinner seg i. Det fremmes et alternativt budsjett som viser mer realistiske tall 

på aktiviteter og arrangementer samt reduserte kostnader grunnet Covid-19. 

Budsjettet gjenspeiler også økt salg av gensere for å bli kvitt dagens lager. 

Votering: Forslaget trekkes til fordel for forslaget fra Siri L. Heggebø (SOFA). 

 

Lagt frem av Siri L. Heggebø (SOFA):  

Årsmøtet ber styret om å lage en strategi for å selge flest mulig av innkjøpte 

gensere. Årsmøtet ber også styret om å gå gjennom sine inntekter og utgifter 

for å se på tiltak for å bedre resultatet. Årsmøtet ber styret om å sette opp 

revidert budsjett for 2021/22 i samarbeid med 4H Norge. Budsjettet skal 

godkjennes av Norske 4H-alumners revisorer og sendes fylkenes 

alumnklubber innen 31. oktober 2021. 

Votering: For: 26  Mot: 0    Blank: 0 

Vedtak: Enstemmig vedtatt.  
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Viktige kommentarer fra debatten, uten konkrete forslag til endringer: 

- Debatten dreide seg i stor grad rundt spørsmålet: Hvordan skal 

organisasjonen tenke fremover når det gjelder N4HA sin økonomi? 

 

- Det er svært viktig at vilkårene for å få overført det ordinære 

driftstilskuddet på kr. 120 000 i året blir oppfylt. Dette er en inntekt som 

N4HA kan regne med å få hvert år, så lenge god dialog med 4H Norge 

opprettholdes og riktige dokumenter leveres til riktig tid. 

 

- Hvordan betale ned lånet til 4H Norge raskest mulig var et sentralt 

tema, der salgspris på alumngenserne ble tatt opp av flere delegater. 

Diskusjonen dreide seg i stor grad om hvorvidt N4HA på sikt skal tjene 

mest mulig pr. genser, eller gå for å selge unna lageret så fort som 

mulig. Flere foreslo å holde pris pr. genser og portokostnader adskilt. 

Det kom også et forslag om å samarbeide tett med alumnklubbene for å 

minimere fraktkostnader på genserne (eks. legge opp til felles bestilling 

fra hver klubb, slik at alumnklubbene kan bestille på vegne av 

medlemmene sine og dele ut gensere på lokale arrangementer). 

 

- Det bør ikke budsjetteres med store underskudd på arrangementer. 

Hvis de koster flere titalls tusen kroner å arrangere et arrangement, må 

det også sikres nok finansiering til arrangementet, slik at de høye 

utgiftene kan forsvares. Finansieringen kan for eksempel sikres ved å 

øke deltakeravgift, huske å søke om støtte til arrangementet, o.l. 

 
- Det ble oppfordret til at N4HA tar en gjennomgang av lisenser for 

digitale verktøy, særlig i forbindelse med produksjon av Alumnytt. I dag 

brukes InDesign, som både krever en betalt lisens og er relativt 

vanskelig i bruk for ferske personer. Det finnes imidlertid flere gratis 

løsninger som i tillegg er enklere å sette seg inn i. 

 
- Det er viktig å ha et føre-var-prinsipp i budsjetter. Det er greit å ha litt 

ambisjoner, men det er også viktig å være realistiske. Dette gjelder 

både for utgifter og inntekter. Eksempelvis er det svært viktig å ikke 

budsjettere med altfor mange usikre inntekter. 
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Sak 06. Valg 

Vedlegg 6 

Vedtak i denne saken ble fattet i følgende rekkefølge: 

Leder, ett (1) år 

Valgkomiteens innstilling: Emil Barstad (SOFA) – gjenvalg/nytt verv 

Votering: For: 24 Mot: 0    Blank: 2 

Vedtak: Emil Barstad (SOFA) er valgt som leder. 

 

Nestleder, ett (1) år 

Valgkomiteens innstilling: Iris Merete N. Frydenlund (Viking 4H) – ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon. 

 

Sekretær, ett (1) år 

Valgkomiteens innstilling: Astrid Frøysnes Flaa (A3, STÆA)– ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon. 

 

PR/Redaktør, ett (1) år  

Valgkomiteens innstilling: Maren K. H. Haugom (FHALIØST) – ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon. 

 

Styremedlem, ett (1) år  

Valgkomiteens innstilling: Siri Mostad Larsen (FHALIØST) – ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon. 

NB: Dette ekstra styremedlemsvervet erstatter det opprinnelig 

kasserervervet, ettersom kassererens ansvar skal fordeles mellom 

samtlige styremedlemmer og 4H Norge. Dette på bakgrunn av 

årsresultatet presentert i «Sak 03. Revidert regnskap 2020/2021» samt 

vedtaket i «Sak 05. Budsjett 2021/2022». 

 

Styremedlem, ett (1) år  

Valgkomiteens innstilling: Synne Røthe Sandal (H.A.N.S.A.) – ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon. 
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Styremedlem, ett (1) år  

Valgkomiteens innstilling: Sigfrid Skogland Kristjansdottir (RAA) – ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon. 

 

Varamedlem, ett (1) år 

Valgkomiteens innstilling: Fredrik Heien (VIGGA) – ny 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon. 

 

Valgkomité, tre (3) år 

  Valgkomiteens innstilling: Kandidat mangler. 

Forslag til vedtak fremkommet i møtet: 

Lagt frem av Kenneth Mæland (RAA): Det nye styret gis fullmakt til å 

finne en kandidat til valgkomiteen innen utgangen av 31.12.2021. 

Votering: For: 25 Mot: 0    Blank: 0 

Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

 

Revisor, ett (1) år  

Valgkomiteens innstilling: Gustav Foseid (GVAA-SDH?) – gjenvalg 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon 

 

Revisor, ett (1) år  

Valgkomiteens innstilling: Thor Ch. Grosås (GVAA-SDH?) – gjenvalg 

Vedtak: Valgt ved akklamasjon 

 

Avslutning ved hhv. avtroppende leder Silje-Merethe Wold og påtroppende leder Emil 

Barstad. Møtet ble hevet kl. 14.45. 

 

Med vår signatur godkjennes protokollen: 

 

__________ ____________________  __________ __________________ 

Sted, dato Kenneth Mæland   Sted, dato Håkon Kvamme 

Rygge, 31.08.21
Sandnes, 02.09.2021


